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BR.0002.5.2014 

 

Protokół Nr XLVI/2014 

sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 15 maja 2014 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 16.15, a zakończono o godzinie 19.15. Z ustawowego składu Rady 

Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 21 radnych; lista obecności 

stanowi załącznik nr 1; oraz Zastępcy Wójta, Radca Prawny, Skarbnik, Sekretarz, sołtysi, 

Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o przyjęciu protokołu XLV sesji. 

4. Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 rok. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak. 

7. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Czerwonak w roku 2014. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Czerwonak”. 

9. Informacja na temat złożonych interpelacji i udzielonych odpowiedzi. 

10. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu XLV sesji. 

 Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady podpisał protokół. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła prezentację na temat: „Obligacje jako 

źródło finansowania zadłużenia Gminy Czerwonak”. Prezentacja stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 Następnie Skarbnik dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. Skarbnik 

poinformowała, że jeśli uchwała zostanie podjęta, zostaną wykonane następujące czynności: 

- uzyskanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
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- podpisanie umowy z agentem emisji czyli z bankiem – zostały przygotowane zapytania 

skierowane do różnych banków, zarządzeniem zostanie powołana komisja do oceny kosztów 

emisji obligacji, po podpisaniu umowy i wyemitowaniu pierwszej serii będzie wypłacana prowizja 

przygotowawcza dla banku za przygotowanie całego postępowania. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poprosiła Zastępcę 

Przewodniczącego komisji o przedstawienie opinii komisji, gdyż była nieobecna na posiedzeniu. 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Przemysław Maćkowiak 

poinformował, że komisja jednogłośnie wstrzymała się od głosu. Radni, członkowie komisji, 

zwracali uwagę na następujące kwestie: 

- zastanawiano się nad charakterem emisji obligacji (publiczne czy niepubliczne), 

- na posiedzeniu komisji nie przedstawiono prezentacji, radni nie znali kosztów związanych z 

kredytem, 

- na poprzedniej sesji rozdysponowano znaczną nadwyżkę w uchwale budżetowej; była 

informacja, że deficyt zostanie pokryty z pożyczek i kredytów. Nikt wówczas nie poinformował o 

obligacjach. 

 Skarbnik Radosława Wiśniewska poinformowała, że w posiedzeniu Komisji Budżetu i 

Finansów uczestniczył przedstawiciel banku z Warszawy, który odpowiadał na pytania radnych z 

zakresu obligacji. 

 Radny Marek Pietrzyński złożył wniosek o odłożenie projektu uchwały i przekazanie do 

prac komisji. Zdaniem radnego cel jest słuszny jednak są jeszcze inne tańsze rozwiązania, których 

radnym nie przedstawiono. Zaproponował przygotowanie propozycji w uchwale budżetowej na 

2015 r. 

 W dyskusji głos zabrali: Skarbnik Radosława Wiśniewska, Wiceprzewodnicząca Rady 

Renata Walerych, radna Wiesława Fedder, radny Jacek Sommerfeld. 

 Radny Marek Pietrzyński wycofał wcześniej złożony wniosek. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 19 głosami 

przy 1 wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 

rok. 

 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 19 głosami 

przy 1 wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwonak. 

 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Czerwonak w roku 2014. 

 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad.8. Uchwała zmieniająca uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Czerwonak”. 

 Radca Prawny Ewa Gąsiorek wyjaśniła, że zmieniając na poprzedniej sesji uchwałę nie 

został wprowadzony zapis dot. publikacji czyli, że uchwała wchodzi w życie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. W związku z tym zmiana 

przedmiotowej uchwały polega na wprowadzeniu zapisu dotyczącego publikacji. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.9. Informacja na temat złożonych interpelacji i udzielonych odpowiedzi. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że w ostatnim czasie wpłynęły 

trzy interpelacje, na które zostały udzielone odpowiedzi. Interpelacje wraz z odpowiedziami 

otrzymali wszyscy radni w materiałach sesyjnych. Stanowią one: załącznik nr 8, załącznik nr 9 i 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad.10. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 

między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.11. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak przypomniał, że w dniu 30 maja 2014 r. 

odbędzie się Dzień Samorządowca i zwrócił się z prośbą, aby osoby chętne do wzięcia udziału 

zgłosiły się do Sekretariatu lub Biura Rady. 

Radna Wiesława Fedder: 

- w związku z brakiem posiedzeń doraźnej komisji spalarnianej zapytała czy Przewodniczący Rady 

wystosował pismo do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie zabezpieczenia środków na budowę 

układu drogowego na terenie Gminy Czerwonak; 

- zapytała dlaczego w wywiadzie udzielonym redaktorowi miesięcznika „Karolinka” 

Przewodniczący Rady pozwolił sobie na stwierdzenie: „(…) będziemy czynić starania o to, aby 

przekonać inwestora, że powinien zagwarantować mieszkańcom Koziegłów znacznie więcej niż 

tylko modernizację układu drogowego.” Radna jest zdania, że Przewodniczący Rady opóźnia 

pracę nad staraniami; 

- zwróciła się do Zastępcy Wójta Tomasza Stellmaszyka (Zastępca Przewodniczącego zespołu ds. 

monitorowania inwestycji związanych z budową ITPOK oraz układu drogowego dla potrzeb 

funkcjonowania ITPOK) o wystąpienie w sprawie zorganizowania spotkania w trybie pilnym przy 

udziale inwestora. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak odpowiedział na pytania radnej: 

- posiedzenia doraźnej komisji spalarnianej – powiedział, że każdy z członków komisji może 

zasugerować termin posiedzenia; 

- zapytanie do Urzędu Marszałkowskiego – wyjaśnił, że inwestycja nie jest uzależniona od dotacji z 

Urzędu Marszałkowskiego dlatego nie złożył pisma o takiej treści, co zostało wcześniej 

postanowione na posiedzeniu komisji doraźnej; 

- spotkanie z inwestorem powinno odbyć się w ramach zespołu ds. monitorowania inwestycji 

związanych z budową ITPOK oraz układu drogowego dla potrzeb funkcjonowania ITPOK; 

poinformował, że Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk złożył wniosek, o zorganizowanie 

spotkania, ale jeszcze nie otrzymał odpowiedzi. 
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 Radna Wiesława Fedder podkreśliła, że protokół z posiedzenia zespołu ds. monitorowania 

inwestycji związanych z budową ITPOK oraz układu drogowego dla potrzeb funkcjonowania 

ITPOK jest niepodpisany. 

W dyskusji dot. niepodpisanego protokołu udział wzięli: radna Wiesława Fedder i 

Przewodniczący Rady Gminy Marcin Wojtkowiak. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk: 

- poinformował, że wysłał pismo do Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Bożeny Przewoźnej w sprawie terminu ustalenia spotkania z inwestorem; 

- poinformował o wstępnych etapach przebudowy ul. Gdyńskiej związanej z budową układu 

drogowego. 

 Radna Wiesława Fedder: 

- odniosła się do wypowiedzi Zastępcy Wójta Tomasza Stellmaszyka w temacie budowy układu 

drogowego; 

- zapytała czy jest możliwość wybudowania drugiej studni na cmentarzu komunalnym. Zdaniem 

radnej właściwszym rozwiązaniem byłoby wybudowanie sieci wodociągowej; 

- poinformowała o uszkodzonej palisadzie przy chodniku na ul. Topolowej w Koziegłowach; 

- zapytała kiedy rozpocznie się modernizacja chodników w Koziegłowach; 

- zapytała czy dokonano zmiany chodnika i ścieżki rowerowej przy przedłużeniu ul. Piłsudskiego w 

Koziegłowach; 

- zwróciła uwagę, że Dzień Samorządowca został zaplanowany w tym samym dniu, co Dzień 

Dziecka w Koziegłowach organizowany przez Zarząd Osiedla Leśnego; 

- zapytała o park na os. Leśnym w Koziegłowach; 

- zapytała o parking przy czworobokach. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował ustalenie terminu doraźnej 

komisji spalarnianej po sesji Rady Gminy. 

Radny Wojciech Skrzekut: 

- zapytał jak wygląda sytuacja związana z wysokością stawek za odpady w świetle doniesień 

prasowych; 

- poprosił o przekazywanie informacji mieszkańcom dot. kanalizacji; 

- zapytał o problemy z odtworzeniem ul. Nowe Osiedle w Kicinie; 

- poinformował, że na zebraniu sołeckim w Koziegłowach mieszkańcy ul. Topolowej 

zasygnalizowali temat przejścia dla pieszych na ul. Gdyńskiej przy ul. Topolowej w Koziegłowach; 

- zwrócił uwagę na zwiększenie bezpieczeństwa przy sklepie ogrodniczym przy ul. Gdyńskiej w 

Czerwonaku (m.in. przejście dla pieszych). 

 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zapytał jakie działania zostały podjęte w celu 

przydzielenia mieszkania mieszkańcom Kicina, którzy ucierpieli w styczniu br. na wskutek pożaru. 

 Radny Jacek Sommerfeld: 

- przedstawił wniosek z zebrania mieszkańców os. Leśnego dot. postawienia koszy na śmieci na 

odcinku przedłużenia ul. Piłsudskiego; 

- zaproponował przeniesienie tablicy ogłoszeniowej sołectwa Czerwonak I, która znajduje się koło 

sklepu Stihl przy ul. Gdyńskiej w okolicy sklepu Biedronka w Czerwonaku. 

 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak: 

- poparł wniosek dot. postawienia koszy na śmieci na przedłużeniu ul. Piłsudskiego; 

- poinformował, że wskazane byłoby przeprowadzanie kontroli prędkości na w/w odcinku drogi. 

 Radny Janusz Andrzejewski: 

- zapytał czy planowana jest naprawa nawierzchni ul. Lipowej w Potaszach; 

- niewybuchy – odniósł się do wypowiedzi radnego Leszka Lesiczki oraz Zastępcy Wójta 

Eugeniusza Chałupniczaka dot. rozmów z parafią w Kicinie. Poinformował, że na jednym z 

posiedzeń Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa był obecny proboszcz parafii w 

Kicinie, który wyrażał chęć dialogu; 
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- odnosząc się do wypowiedzi radnego Marka Pietrzyńskiego poinformował, że na czerwcowym 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa odbędzie się debata dot. studium 

Gminy Czerwonak. 

 Radna Maria Libera: 

- ponowiła pytanie dot. pompy na cmentarzu komunalnym w Koziegłowach; 

- poinformowała, że została powiadomiona o zarządzeniu Prezesa firmy Transkom dot. 

reorganizacji na stacji paliw w Czerwonaku polegającej na ograniczeniu ilości pracowników do 

jednej osoby na stacji w okresie wieczornym i nocnym. 

 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 

Zdrowia Renata Walerych poinformowała, że również została powiadomiona o reorganizacji. 

Informację potwierdziła Pani Ewa Jedlikowska (pracownik firmy Transkom). Poinformowała, że 

rozmawiała na ten temat z Prezesem firmy Transkom. 

 Radny Leszek Lesiczka: 

- zapytał o sytuację pogorzelców z Kicina; 

- zapytał czy w Kicinie również powstaną siłownie zewnętrzne; 

- poinformował o niebezpiecznym przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Poznańskiej z ul. 

Szkolną; 

- zapytał o ul. Gwarną i o płot od strony łąki; 

- poruszył temat niewybuchów. 

Radny Andrzej Moczulski: 

- poruszył temat skrzyżowania ul. Północnej, ul. Południowej z ul. Wojska Polskiego; 

- zwrócił się z prośbą o informowanie o istotnych sprawach mieszkańców w biuletynie „I wiesz 

więcej”. 

 Radny Marek Pietrzyński: 

- zapytał o punkty pomiarowe w Koziegłowach, które badają tło powietrza; 

- zwrócił się z prośbą do Wójta o przekazywanie informacji na każdej sesji Rady Gminy na temat 

postępu prac w zakresie studium i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Na pytania radnych odpowiedział Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk: 

- park na os. Leśnym w Koziegłowach – powiedział, że radna otrzyma o nasadzeniach informację 

za pośrednictwem poczty elektronicznej; 

- stawki za odpady – najtańszą ofertę złożyła firma Remondis na wywóz odpadów w Gminie 

Czerwonak; 

- mieszkanie dla pogorzelców z Kicina – Wójt wydał zarządzenie w tej sprawie; umowa została 

przygotowana; 

- pompa na cmentarzu komunalnym – sprawa zostanie przeanalizowana. Zastępca Wójta odniósł 

się również do kwestii wybudowania sieci wodociągowej; 

- stacja paliw w Czerwonaku – zwrócił się do Radcy Prawnego Ewy Gąsiorek o wystosowanie 

zapytania w tej sprawie; 

- odbudowa prowadzona przez pogorzelców z Kicina – cały czas trwa postępowanie spadkowe, 

mieszkańcy odbudowują dom na własną odpowiedzialność; 

- siłownie zewnętrzne w Kicinie – należy wstrzymać się do czasu zamontowania urządzeń; 

- stacje pomiarowe badania tła powietrza – znajdują się przy ul. Topolowej i na terenie 

przedszkola w Koziegłowach; 

- poinformował, że na ręce Przewodniczącego Rady zostanie złożona analiza aktualności studium 

i planów miejscowych. 

 Na pytania radnych odpowiedział Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak: 

- modernizacja chodników będzie wykonana w tym roku; 

- palisada przy ul. Topolowej w Koziegłowach – w okresie jesienno-zimowym palisady spełniają 

swoją funkcję; dodatkowe barierki zostaną wykonane jeśli wystarczy środków w budżecie; 
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- bezpieczeństwo przy ul. Gdyńskiej – w tym roku rozpocznie się budowa oświetlenia na ul. 

Gdyńskiej, w ramach której przejście dla pieszych przy ul. Topolowej w Koziegłowach zostanie 

oświetlone w charakterystyczny sposób; dąży się do zamontowania podobnego oświetlenia na 

skrzyżowaniu ul. Kręta/ul. Gdyńska; problem bezpieczeństwa na ul. Gdyńskiej był omawiany na 

posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia; 

- z posiadanych informacji wynika, że Zarząd Dróg Powiatowych będzie budował przejście dla 

pieszych ze światłami przy ul. Poznańskiej w Koziegłowach w okolicy przystanku autobusowego; 

- poinformował, że rozpoczął się kolejny etap oczyszczania lasu z niewypałów; 

- kanalizacja – prace zostały rozpoczęte, intensyfikacja prac nastąpiła przy ul. Poznańskiej w 

Kicinie; 

- ul. Nowe Osiedle w Kicinie – temat jest szczegółowo omawiany; po właściwym wykonaniu 

spodnich warstw nawierzchni rozpoczną się prace budowy ulicy; 

- ul. Lipowa w Potaszach – został rozstrzygnięty przetarg na naprawę odcinków dróg asfaltowych; 

- kontrola prędkości na przedłużeniu ul. Piłsudskiego w Koziegłowach – sprawa zostanie 

przekazana Komendantowi Policji, ponieważ nie została ustanowiona strefa i Straż Gminna nie 

może dokonywać kontroli prędkości; 

- ul. Gwarna w Kicinie – inwestycja rozpocznie się w 2014 r. i obejmie budowę ul. Gwarnej, ul. 

Kościelnej i parkingu; 

- odniósł się do sprawy niewybuchów poruszonej przez radnego Leszka Lesiczki; 

- odniósł się do wypowiedzi radnego Andrzeja Moczulskiego. Poinformował, że budowana jest ul. 

Leśna w Promnicach, która będzie alternatywą dla ul. Północnej; 

- parking przy czworobokach – sprawa zostanie wyjaśniona. 

 

Ad.12. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XLVI sesję Rady Gminy Czerwonak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziły: 

Izabela Lesiecka 

Monika Grzebielucha-Andrusieczko 


